

St. Stephen's Foundation Limited

2023 Fixed Term Note Programme

*Application for 2023 Fixed Term Note
will be closed on 30 June 2022*

St. Stephen's College Preparatory School ("Prep School") will be offering a Fixed Term Note Programme to candidates for admission to Primary One in 2023/2024 school year.

Parents and sponsors may join the Prep School Fixed Term Note Programme by purchasing a 12 year non-interest bearing, non-negotiable, non-transferable and unsecured Fixed Term Note ("Fixed Term Note") issued by St. Stephen's Foundation Limited ("Foundation"), a registered Hong Kong charity, for HK\$2,000,000-.

The holder of a Fixed Term Note ("Note-holder") is entitled to nominate one Nominee for a priority place to study in Primary One (or Year 1) of the Prep School in the 2023/2024 school year provided the Nominee satisfies the Prep School's admission requirements and standards. The Nominee must be either the Note-holder's own child or a child specified in the Fixed Term Note.

Fixed Term Notes are NOT mandatory for admission to study in Primary 1 (Year 1) of the Prep School.

This is only a brief outline of the Pre School Fixed Term Note Programme. Those interested in purchasing a Fixed Term Note should write to St. Stephen's Foundation Limited, 22 Tung Tau Wan Road, Stanley, Hong Kong to request for fuller details and an Application Form.

Note : Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

聖士提反基金有限公司

2023 定期票據計劃

2023 年定期票據之認購申請

將於 2022 年 6 月 30 日截止

聖士提反書院附屬小學(“小學”) 將於 2023-2024 學年小一收錄程序推出定期票據計劃。

家長和贊助人如想參與小學定期票據計劃(“票據”)，可購買由聖士提反基金有限公司(“基金公司”) 所發出的為期十二年期無利息、不可更改、不可轉讓及無擔保的票據。2023 年之 票據選購價為港幣二百萬元。基金公司為一香港註冊的慈善機構。

票據持有人將可提名一孩童優先入讀 2023/2024 學年小學一年 級。該孩童必須符合小學的入學要求及水平。該孩童亦必須為票據持有人之親生子女或在 票據上已指定之孩童。

票據持有人將可於 2035 年 8 月 31 日票據到期日(由 2023/2024 學年起計十二年後)收回票據之票面值港幣二百萬元。

購買票據並非入讀小學一年級之強制條件。

以上只是小學定期票據計劃之簡介。有興趣購買者可聯絡 聖士提反基金有限公司(香港赤柱東頭灣道 22 號)以收取詳細資料及申請書。

註：中英文版本內容如有歧異，概以英文版本為準。